
 
   

 
Svar på spørgsmål om hækbølger fra havnebusserne 

 

I forbindelse med Teknik- og Miljøudvalgets behandling af sagen ”Udvi-

delse af havnebusruten, sikring af adgang til arealer og ekspropriation 

ved fire nye havnebusstoppesteder” den 25. maj 2020, har du stillet 

spørgsmål om niveau for hækbølger fra de nye havnebusser. 

 

Økonomiforvaltningens svar 

Økonomiforvaltningen har været i dialog med Movia, som har indhentet 

svar fra Arriva, der er operatør på havnebusserne. Arriva oplyser, at ”un-

der normale forhold vil hækbølgerne være i størrelsesordenen ca. 20 

cm.”. 
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